
Zápis ze zasedání Osadního výboru Stržanov dne 3.9.2024 

 
 
Přítomní členové: Strašilová, Melichar, Jelínek          Nepřítomni: Matulková, Nedvědová 
Zapisovatel: Strašilová  
 
 
Projednávaná témata: 
 
Žádost pana Synka k přemístění kontejnerů, které jsou pode vsí. Toto není možné, protože jiné stanoviště, 
kam by se všechny vešly, nenajdeme, takže jsme zažádali na MěÚ o další stanoviště. Jeho návrh točna au-
tobusu nebo proti kapličce se občanům moc nelíbil, takže další možné místo jsme navrhli vedle sdílených 
kol. Všechno záleží na vyjádření paní Kozákové. Zároveň byla předaná stížnost na rozbité sklo, které občané 
musejí po každém vyvážení uklízet sami. 
 
Na MěÚ byla zaslána žádost ohledně opravy mobiliáře (obroušení a natření), vyřezání keřů po vsi a také 
v rybníčku u školy. Protože podle vyjádření pana Prokopa už skončila udržitelnost, bylo zažádáno o větší 
zásah zejména do vrbiček v rybníku. Dále je třeba zjistit, kdo bude udržovat část mezi protihlukovou stěnou 
a soukromým pozemkem, protože se zatím také starají občané sami. 
 
Stále nemáme odpověď na vhodné vánoční ozdoby na staré elektrické sloupy, na žádost ohledně oprav na 
dětském hřišti a případné terénní úpravy. Ozdoby by měla do konce září vyřešit paní Remarová s panem 
Dvořákem a ohledně hřiště byla odeslaná urgence na SATT. 
 
Ohledně využití školy se jeví jako nejlepší rozšíření prostor pro knihovnu, jedna místnost zůstane volná a 
velká třída bude samozřejmě k dispozici občanům. Protože letos ve škole neproběhly žádné velké opravy, 
bylo znovu zažádáno o nové dveře s možnou finanční spoluúčastí z naší strany (jinak se jich asi nedočká-
me). 
 
 
Další schůze na MěÚ je naplánovaná na 25.9.2024. Zápis rozešleme. Další schůze ve Stržanově bude dne 
1.10.2024 od 19:00 hod. ve škole. 
 

 

 

 

 

 

 
 


